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Framtagande av rutiner vid övertagande från privat drift till kommunal produktion av 
sociala verksamheter 
 
Inom Nacka drivs flera sociala verksamheter av privata utförare.  Vid två tillfällen har t. ex privat 
verksamhet inom LSS med kort varsel lämnats över till kommunen för att driva verksamheten. Det 
senaste exemplet på detta är Solsidevägens gruppbostad som drevs av Olivia omsorg. Efter 
genomförd granskning uppvisade de stora brister i styrning och ledning samt att de haft stor 
personalomsättning. Avtalet avslutades december 2018.  
 
När ett avtal måste avslutas hastigt på grund av t. ex brister, så finns fortfarande behovet kvar och 
det finns behov av en snabb lösning. Kommunen är då ofta de som förväntas ta över när det privata 
fallerar. Idag saknas det rutiner i Nacka kommun för hur ett sådant övertagande ska gå till på ett bra 
sätt, för att kunna säkerställa fortsatta insatser med god kvalitet. Nacka kommuns revisorer har i en 
revisionsrapport från 2018 om LSS verksamheten, föreslagit att rutiner för den här typen av 
övertaganden tas fram.  
 
Det pågår ytterligare granskningar av verksamheter och det är inte otroligt att liknande situationer 
uppkommer snart igen. För att få till trygga och säkra övergångar måste sådana rutiner tas fram 
skyndsamt.  
 
Förslag till beslut 
 
att Socialnämnden beslutar ge Social- och äldredirektören i uppdrag att skyndsamt ta fram rutiner 
vid övertagande från privat regi/utförare till kommunal regi i syfte att få trygga och säkra övergångar 
i framtiden.  
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